
ALV Agenda GroenLinks Schiedam 25-3-2015 in de Leliestraat 10 vanaf 2000uur tot 2200uur 

 

1. Opening 

a. Hans Valkenburg, Jeanne Stammeshaus, Bart de Leede, Janette Schellingerhout, 

Hennie Hagen hebben zich afgemeld 

b. Aanwezig zijn Bart Voortman, Hans Vermeer, Aart Lukaart, Ed Gloudi, Willo Donkers, 

Katinka de Rover, John Witjes, Albert Bons, Johan Grijzen, Jeroen Ooijevaar Annelie 

Couveé-Kooyker en Guido Antunes 

2. Vorig verslag is geaccordeerd. 

3. Mededelingen uit de fractie  

a. Samenwerking met PS gaat voortvarend, constructief en in goede sfeer. Er is wel 

nieuwsgierigheid hoe dit zich gaat voortzetten.  

b. Het Basisinkomen dat door Katinka naar voren is gebracht is door de wethouder al in 

onderzoek. Er wordt gekeken of dat in gezamenlijkheid met Vlaardingen en 

Maassluis.  

c. Huurbemiddeling voor de minima is aan de orde gekomen en de vergoeding komt uit 

de wet bijzondere bijstand.  

d. De Rotterdamwet wordt ingevoerd met uitzondering van de inkomenstoets. Het lijkt 

erop dat de VVD dit toch wil doorvoeren. Wethouder van Steenderen staat er 

hetzelfde in als GL. Het college is op de vingers getikt door de Provinciale Staten 

omdat de inkomenstoets uit de invoering gehouden moet worden. 

e. Rondom de A4 is er nog een hoop in de pijplijn maar er is nog niets concreets. De 

rechtstreekse informatievoorziening vanuit het college blijft achter bij de wens. In de 

meicyclus zal er een update komen, maar Jeroen gaat ervan uit dat dit niet de ons 

beloofde businesscase is. (John vraagt of de bijeenkomsten die wel vrij toegankelijk 

zijn maar niet breed gecommuniceerd worden, ook binnen de afdeling kenbaar 

gemaakt kunnen worden). Er is geen heldere communicatielijn tussen de 

verschillende gemeenten, burgers en college. Ed vraagt zich af hoe het zit met de 

begroeiing van het tunneldak. Zijn er al meetpunten gerealiseerd voor de 

luchtvervuiling? Ed geeft aan dat het tamboereren op dit soort punten voor een 

betere zichtbaarheid zorgen. Aart geeft aan dat overleg met bijvoorbeeld de stichting 

de Batavier nog altijd mogelijk is.   

f. Duurzaamheid. De wethouder milieu heeft input gevraagd voor een startnotitie op 

het gebied van duurzaamheid. De fractie heeft de gekende standpunten herhaald. 

Ook is er wat meer aandacht gevraagd voor een Europees convenant duurzame 

steden en dierenwelzijn.  De suggesties zijn welkom ontvangen maar het is 

afwachten hoe dit in het beleid ingebed wordt. 

g. Stedelijk museum. Aanstaande maandag zal het presidium hierover ingelicht worden, 

waarna de raad daarna aan bod zal komen. Er is gesproken over de mogelijkheid van 

fuseren met andere musea in de regio. 

h. Over de detailhandel in het stadscentrum wordt ook nog vragen gesteld in de 

volgende raadsvergadering over het in de media genoemde toegezegde steun voor 

leegstromende winkelstraten.  



i. Afgelopen week heeft op de GLwebsite een bericht geplaatst over de media-

aandacht richting onze kiezers. Vanzelfsprekend heeft GL een groot aantal 

informatieve berichten. De achterliggende gedachte was ook dat de journalistiek in 

en over Schiedam schromelijk achterblijft.  John Witjes vraagt zich af wat GL kan 

doen om op het SchiedamStad forum ons te uiten. Jeroen geeft aan dat de 

argumenten om dit niet te doen waren dat er veel kaf tussen het koren zat en dat 

het daarom door schreeuwers gekaapt kan worden. Het is ook niet representatief 

voor alle inwoners van de stad.  

4. Verkiezingen voor de Provinciale Staten 

a. Er is redelijk goed campagne gevoerd. Met het resultaat is Ed als campagneleider 

tevreden. Hans Vermeer geeft zijn zorgen weer over de opkomst en de vertaling in 

Schiedam naar het aantal stemmen. Jeroen geeft aan dat hij het zorgelijk vind dat de 

PVV veel stemmen haalt en er een hele lage opkomst is.  

b. De vraag over een permanente campagnecommissie op te richten die zich op de 

Schiedamse massa richt, zie punt 9  

5. Uitbreiding bestuur 

a. Annelie geeft aan zelf niet voldoende tijd en energie over te hebben om het bestuur 

te versterken. Ed heeft zich bereid gevonden om het bestuur te versterken. Hans 

Vermeer wil zich als voorman van de campagnecommissie graag profileren. Bij 

acclamatie is Ed toegevoegd aan het bestuur.  Het bestuur zal intern de zaken te 

gaan verdelen. Ook Bart heeft interesse getoond en er zal door het bestuur met hem 

gesproken worden over een mogelijke invulling. 

6. Input zomernota 

a. Deze nota zal in juni naar voren komen. 

b. AB: pleit voor een gestaffelde subsidie zodat mensen op de subsidiegrenzen er niet 

op achteruit gaat. Ed geeft aan dat het wettelijk niet mogelijk is hier tegenin te gaan 

maar dat een stellingname meer bereiken kan. 

c. JO: Vanuit PS is de vraag geuit over het Duurzaam denken en doen als rode draad 

door het beleid te laten lopen  

d. Luchtvervuiling A4 handhaven! 

e. EG:  benieuwd of er in de zomernota iets staat over de vervuiling dat het 

scheepvaartverkeer oplevert? 

f. AK: Wat doet de gemeente aan burgerinitiatieven als de voedselbank en andere 

burgerinitiatieven. Initiatieven die een aantal jaren geleden gestart zijn worden 

gekort op hun subsidies. Er mag meer gekeken worden naar Social Return on 

Investment. Geef dit soort initiatieven de kans. 

g. AK: Het bekleden van de muren rond de A4 is daar al een planning voor 

gecommuniceerd. 

h. GA: Right to Challenge als de erker en hof van zuid en dergelijke initiatieven. Kan de 

motie uit Rotterdam grotendeels overgenomen worden. 

i. JG:  Het huidig akkoord is tevreden over het armoedebeleid is dit waar 

j. AL: Hoe zit het met de schuldhulpverlening? Het uitgangspunt om mensen eerst de 

orde op zaken te laten stellen is niet voor iedereen mogelijk. Hoe gaat de gemeente 

om met het grote aantal huishoudens dat hiermee te maken gaat krijgen. Johan wil 



dit uitzoeken hoe het zit met preventie en uitvoering. Hoe kunnen mensen 

voorkomen dat ze niet terugvallen.  

k. JO: Hoe zit het met het gratis OV voor minima? 

l. Ed stelt voor om met een kerngroep bijeen te komen wanneer de zomernota 

aanwezig is. Ed Gloudi, Johan Grijzen, Guido Antunes en mogelijk Bart de Leede (die 

nog uitgenodigd zal worden).  

7. Regionale Samenwerking 

a. Johan zit in het clubje wat de regionale samenwerking wil opstarten. Deze werkgroep 

wil de metropoolregio als gebied hebben. De samenwerking zal gezocht worden op 

het gebied van Milieu en Mobiliteit. Onder deze punten kunnen we vele dingen 

scharen. De speerpunten zullen momenteel zijn “Het Groene Hart” en de agenda van 

de metropoolregio die behoorlijk strookt het de GroenLinks visie. Jan Robberegt, Els 

van Lopik en Johan Grijzen zijn hierin de trekkers. In Mei zal er een nieuwe 

bijenkomst georganiseerd worden. 

b. Er is ook een samenwerking met het bestuur van GL Vlaardingen. Daar zal binnenkort 

weer een nieuwe datum voor geprikt moeten worden. Ed neemt contact op met het 

bestuur van GL in Vlaardingen op bestuur- en fractieniveau  

8. Financiële Afhandeling 

a. De balans 2014 

i. Na wat aanpassingen wordt de balans goedgekeurd. 

ii. De kascontrolecommissie moet nog bijeen komen maar deze balans kan 

onder voorbehoud van deze commissie goedgekeurd worden  

b. De begroting 2015 

i. Geen vragen over de begroting 

ii. Bij goedkeuring van de Kascontrolecommissie is de afdeling akkoord. 

9. Permanente Campagne 

a. JO: Het heeft er de schijn van dat er dit jaar weer verkiezingen kunnen komen. Hans 

Vermeer wordt verzocht dit te trekken.  Hij stemt met grote vreugde in. Hij heeft wel 

als doel om dit lokaal moeten doen.  Hij zal bij de volgende ALV een notitie inleveren 

over hoe deze PC vorm moet krijgen.  

b. JG:  geeft aan dat er mogelijk een actie is voor het inzamelen van petflessen en de 

statiegeld daaraan gekoppeld af te schaffen om te gebruiken in de actualiteit. JO 

geeft aan dat er in Hoogvliet betaald wordt voor het inleveren van oud vuil. Mogelijk 

moeten we het daar inleveren en de verdiensten aan de raad teruggeven. 

10. Rondvraag 

a. Om te vergaderen bij de BVSZ zal in het vervolg wat betaald moeten worden. Wij 

zullen tegen een niet commercieel tarief moeten betalen. 

b. AL geeft als suggestie voor de complimententaart “ de Vrienden van het Beatrixpark” 

c. AL maakt zich zorgen over het realiseren van een park in het gat van Bolmers. 

d. AL wil contact zoeken met GL Den Haag. Zij hangen berichten bij de te kappen 

bomen op zodat de buurt ook weet om welke bomen het gaat.  

e. AL De Poldervaartroute wordt binnenkort geopend 

f. AL 31 mei komt er op het terrein van NME een bijenmarkt. 

g. AL de verbinding tussen het land van Ris en de Singel is gerealiseerd, kan er gekeken 

worden naar de doorspoeling van de singels? 



h. HV heeft interesse in de gemeentelijke kapverordening. 

i. AB Bij de onbewaakte fietsenstalling bij het station worden dagelijks fietsen gestolen, 

kan hier verandering in komen? Kunnen we bij John van Sliedrecht. 

j.   De groene lintjes zijn op een goede plek terechtgekomen.  

Een voorstel voor de volgende vergadering is 25 juni 20-22 uur. 

 

De vergadering wordt gesloten om 22:25 uur. 

 

 

 

 

 

 


